
 

 

 

Komisia športu pri MsZ v Spišskej Novej Vsi 

   Zápisnica  

Dátum: 14.11.2023 

Program: 
1. Úvod 
2. Navýšenie dotácie pre športové kluby – návrh na rozdelenie 
3. Návrh rozpočtu na šport na rok 2024 
4. Rôzne 
5. Záver 
 
Účasť  členov: 
PRÍTOMNÍ:   Oliver Búza, Mgr. Peter Potenga, MUDr. Iveta Fulková, Mgr. Rastislav Javorský, Dušan Hrebík, 

Mgr. Július Straka, PaedDr. Dávid Demečko, 
  PaedDr. Ing. Jozef Mitra, MBA, gestor – oddelenie školstva, 
NEPRÍTOMNÍ:   Mgr. Marek Baláž – ospravedlnil sa 
 Ing, Dana Mrnková, zapisovateľka – oddelenie školstva – ospravedlnila sa 
PRIZVANÍ:  Ing. Vladimír Hovaňák, riaditeľ STEZ – neprítomný, ospravedlnil sa 
 Mgr. Júlia Čurillová, poverená zapisovateľka – vedúca oddelenia školstva 
  
 
K bodu 1 
Predseda komisie športu Oliver Búza privítal zúčastnených. Z celkového počtu 8 členov komisie bolo 
prítomných 7 členov a dvaja zamestnanci oddelenia školstva MsÚ. Predseda komisie konštatoval, že komisia je 
uznášania schopná. Vzhľadom na neprítomnosť zapisovateľky Ing. Dany Mrnkovej poveril zapisovaním 
priebehu rokovania Mgr. Júliu Čurillovú, vedúcu oddelenia školstva. Oliver Búza oboznámil komisiu  
s programom zasadnutia. 
 
K bodu 2 

Predseda komisie upovedomil prítomných s návrhom, v rámci 3. zmeny rozpočtu mesta na rok 2023, na 

navýšenie rozpočtu na dotácie pre športové kluby na celoročnú činnosť o 30 000,- eur. Vyzval členov komisie, 

aby navrhli jej prerozdelenie pre športové kluby. Predložené boli 3 návrhy rozdelenia finančných prostriedkov. 

 

Predseda komisie predstavil návrh rozdelenia dotácií od pána primátora Ing. Pavla Bečarika: 

BK 04 AC LB Spišská Nová Ves      9 000,- EUR 
Futbalový klub Spišská Nová Ves   9 000,- EUR 
Hokejový klub Spišská Nová Ves 12 000,- EUR 

Hlasovanie za návrh: ZA: 2   
 
Oliver Búza navrhol rozdelenie dotácií pre športové kluby nasledovne: 

BK 04 AC LB Spišská Nová Ves      9 500,- EUR 
Futbalový klub Spišská Nová Ves   9 500,- EUR 
Hokejový klub Spišská Nová Ves 11 000,- EUR 

Hlasovanie za návrh: ZA: 2   



 

Mgr. Rastislav Javorský zdôraznil princíp férovosti pri rozdeľovaní dotácií a predstavil svoj návrh na 

rovnomerné rozdelenie dotácie aj vzhľadom k tomu, že ide o mimoriadnu dotáciu: 

BK 04 AC LB Spišská Nová Ves    10 000,- EUR 
Futbalový klub Spišská Nová Ves 10 000,- EUR 
Hokejový klub Spišská Nová Ves 10 000,- EUR 

Hlasovanie za návrh: ZA: 3   
 

Predseda Komisie konštatoval, že na základe hlasovania jej členov malo najvyššiu podporu prerozdelenie 
dotácie v rovnakom pomere medzi 3 najsilnejšie kluby a navrhol prijať uznesenie: 

Uznesenie č. 13/2023 
Komisia športu odporúča poslancom MsZ schváliť poskytnutie dotácii pre športové kluby podľa predloženého 
návrhu: 

1. BK 04 AC LB Spišská Nová Ves 10 000,- EUR 
2. Futbalový klub Spišská Nová Ves 10 000,- EUR 
3. Hokejový klub Spišská Nová Ves 10 000,- EUR 

Hlasovanie za uznesenie: 
ZA: 7  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 
 
K bodu 3 
Komisia športu na poslednom zasadnutí dňa 19.9.2023 požadovala navýšenie rozpočtu pre poskytovanie 

dotácií na celoročnú činnosť športových klubov na rok 2024 na sumu zodpovedajúcu 1% celkového rozpočtu 

mesta za rok 2023. Tomu prislúchajúca hodnota v sume 474 000,- eur bola zapracovaná v návrhu rozpočtu. 

Vzhľadom na nedostatočný objem finančných prostriedkov, nebolo možné nastaviť rozpočet s touto 

požiadavkou aj z dôvodu, že by takýto rozpočet nebol vyrovnaný. Preto  je momentálne v rozpočte navrhnutá 

suma 250 000,- eur, avšak je to len prvotný návrh a v priebehu roka 2024 sa očakáva jej zvýšenie. PaedDr. Ing. 

Jozef Mitra, MBA informoval, že žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu mesta v zmysle VZN č. 

2/2020 k 31.10.2023 predložilo 23 športových klubov v celkovej výške 1 081 420,- €. Predseda Komisie Oliver 

Búza navrhol neakceptovať žiadosť o pridelenie dotácie pre Hokejový klub RYSY a Športový klub stolného 

tenisu GIZI, nakoľko nepracujú s mládežou ani s deťmi. Rozdeľovanie tejto dotácie bude prebiehať po 

spracovaní žiadostí a evidenčných listov jednotlivých športových klubov. Balík finančných prostriedkov pre 

individuálne športy sa delí v pomere 50:50. 50 % finančných prostriedkov sa rozdelí na základe početnosti 

členskej základne jednotlivých klubov. Druhých 50 % sa rozdelí na základe účasti a výsledkov reprezentantov 

klubov v organizovaných súťažiach. Následne, v prípade schválenia rozpočtu na rok 2024 mestským 

zastupiteľstvom, prebehne aj schvaľovanie dotácií pre športové kluby. Zasadnutie mestského zastupiteľstva je 

naplánované na 15.12.2023. 

Ďalej komisia navrhuje, aby sa rozpočet na šport v meste navýšil na kanceláriu primátora mesta, aby mal 
primátor možnosť prerozdeľovať určitý obnos finančných prostriedkov a aby sa Komisii športu prenechala 
právomoc rozdeľovať cca 15 000 – 20 000,- eur na základe jej spracovaného kľúča prerozdeľovania.  

Z rozpočtu oddelenia školstva, programu Šport, podprogramu Šport pre všetkých je na rok 2024 naplánovaná 
suma 36 366,- € na podporu 11 tradičných športových podujatí organizovaných mestom alebo ktorých je 
mesto spoluorganizátor. PaedDr. Ing. Jozef Mitra, MBA predložil tabuľku s naplánovanými výdavkami na 
jednotlivé športové akcie. 
 
K bodu 4 
V tomto bode Mgr. Július Straka informoval, že umelý trávnik na futbalovom štadióne je zničený a potrebuje 

výmenu. Žiadosť o dotáciu na umelý trávnik na futbal bola neúspešná, ďalšia možnosť je získať financie cez 

Fond na podporu športu. Je vypracovaná projektová dokumentácia s predpokladanou cenou cca 600 000,- eur. 

 



 

Pán Dušan Hrebík a PaedDr. Dávid Demečko, PhD. podali informáciu z návštevy v Tvrdošíne, kde boli obzrieť 

novú stavbu športovej haly s 2 kurtmi a so zázemím. 

 
K bodu 5 
V závere komisie predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 
 
 
 
 
 

 Oliver Búza v. r. 
                             predseda komisie športu 


